
Cristi Coconu, sau un sfert 
de secol de cinema la 
Chitila. Povești cu cel mai 
vechi proiecționist al 
orașului
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PASAJ
Primăria Chitila 
reaminteşte cetăţenilor 
că pasajul subteran CFR 
de la gară se află în 
proprietatea exclusivă şi 
în administrarea 
Ministerului 
Transporturilor şi 
autorităţile locale nu au 
nici un fel de obligaţie 
privind întreţinerea 
acestuia sau 
intervenţiile la sistemul 
de drenaj a apelor 
pluviale care produc 
inundarea lui.

În 5 octombrie, chiar de 
Ziua Mondială a 
Educaţiei, Primarul 
oraşului Chitila, Emilian 
Oprea şi prof. Daniela 
Barbu, Inspector Şcolar 
General al ISJ Ilfov, au 
tăiat panglica 
inaugurală a grădiniţe 
Voinicel-ECO, unitate de 
referință în 
învățământul preșcolar 
ilfovean.

GRĂDINIȚĂ

La mulți ani, Chitila!
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Din nou la școală

12 septembrie a reprezentat pentru comunitatea Chitilei, pentru copii, 
părinți, cadre didactice, o zi așteptată, o zi încărcată cu multă emoție, ziua de 
debut a unui nou an școlar, prilej de reîntâlnire cu bucuria și speranța. 
Pentru toți, elevi și dascăli, va urma un an de muncă, va începe un ciclu, se va 
încheia un altul, vor urma examene, provocări, întrebări și căutarea 
răspunsurilor la ele, schimbări și așteptări, vor avea cu toții, succese și 
bucurii, câștiguri și pierderi și vor întâmpina dificultăți pe care le vor birui. 
Dar vor continua împreună pe același drum, drumul cunoașterii. Despre 
reperele noului an şcolar, proiecte şi noutăţi în

Structura anului școlar : 
cursuri,olimpiade, 
vacanțe

ÎNVAȚĂMÂNT
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În Rudeni, racordarea la  
apă și canalizare aproape 
de final

INFRASTRUCTURĂ
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Au fost concerte și a fost muzică 
bună pentru toate gusturile, au fost 
artiști de renume, totul într-o 
organizare impecabilă și un concept 
creativ de excepție, au fost 
personalități ale orașului și invitați 
de marcă, voci de aur și explozii de 
talent, jocuri de sunet și lumină, 
artificii și premii pentru cei care 
dau suflet orașului și schimbă 
lucrurile în bine, au fost surprize și 
demonstrații de forță și virtuozitate, 
o coregrafie luminoasă, interactivă 

și costume spectaculoase, a fost unul 
dintre cele mai impresionante 
spectacole văzute pe stadionul 
orașului. Au fost Zilele Orașului 
Chitila într-un weekend de poveste.



Educaţie înseamnă dezvoltare
Cheltuielile cu educația reprezintă o investiție pentru viitor, poate 
cea mai importantă investiție pe care o poate face autoritatea 
locală a unui oraş.

Dragii mei,

Orice evaluare a 
potențialului de dezvoltare 
al Chitilei pe termen mediu 
și lung confirmă faptul că 
prioritatea numărul unu 
pentru noi trebuie să fie 
investiția în tineri, care au 
nevoie de o educație solidă 
și performantă, care să le 
asigure accesul la locuri de 
muncă de calitate, conforme 
pregătirii lor. Aceasta este 
convingerea mea şi vreau să 
vă spun că investiţia în 
educaţie, în actul educativ şi 
asigurarea condiţiilor 
pentru copii, este unul 
dintre pilonii programului 
nostru de responsabilitate 
faţă de viitorul comunităţii. 
Ne implicăm activ în 
educaţie, contribuind la 
dezvoltarea acesteia având 
astfel certitudinea că fiecare 
proiect realizat este practic o 
investiţie sigură în viitorul 
nostru. Fie că vorbim de 
renovarea şcolilor, 
acordarea de burse, 
echiparea laboratoarelor cu 
instrumente sau construirea 
unor noi obiective, 
administraţia locală este şi 
va fi partenerul de încredere 
al instituţiilor de 
învăţământ. Toate proiectele 
noastre, deja realizate sau în 
curs de implementare, o 
dovedesc. Faptul că, în 
condițiile în care, la nivel 
naţional, guvernul alocă 3% 

din PIB pentru educaţie, 
Chitila alocă 18% din 
bugetul local pentru 
aceasta, spune totul. Mai 
mult, anul acesta, în mod 
excepţional, dat fiind 
investiţia în noua grădiniţă 
ecologică - unica de acest fel 
din sistemul naţional de 
învăţământ public - am 
alocat educaţiei 48% din 
bugetul local. Acestea au 
însemnat, doar în această 
vară, un buget de 100.000 
euro alocat pentru 
igienizarea și modernizarea 
tuturor unităţilor şcolare 
din oraş, pentru ca noul an 
şcolar să poată începe în 
cele mai bune condiţii: 
reparaţii, modificări de 
spaţii interioare şi 
exterioare sau raşchetarea 
parchetelor, până la lărgirea 
şi dotarea sălilor de clasă, 
accesorizarea şi 
modernizarea instalaţiilor 
existente. Au fost înlocuite 
ultimele două toalete 
turceşti existente la şcoala 
Rudeni cu instalaţii sanitare 
moderne, primăria a dotat 
complet două săli de clasă 
de la şcoala „Ion Vişoiu” cu 
mobilier şi material didactic 
nou-nouţe şi lucrăm acum la 
schimbarea instalaţiilor 
termice în cele câteva locuri 
unde încă mai există 
încălzire de tip vechi. Mai 
mult, având şi o preocupare 
constantă pentru ca tinerii şi 
copiii din Chitila să facă 

sport, să aibă o dezvoltare 
armonioasă, am înfiinţat 
Clubul Sportiv Chitila, 
pentru ca pregătirea și 
mișcarea sportivă chitileană 
să poată avea un cadru 
organizat, complet gratuit şi 
cu o bază materială de 
excepție pentru orice 
anotimp. În cadrul clubului 
am reuşit să atragem 
profesori- antrenori care 
sunt valori recunoscute în 
sporturile pe care le 
practică, cum sunt Costel 
Cernat, la secţia de baschet, 
campioana olimpică la volei 
sau campioana europeană 
de karate, ori conducătorii 
secţiilor de tenis, de fotbal 
sau de rugby, sport cu veche 

tradiţie în Chitila şi căruia 
vrem să îi redăm locul 
cuvenit. Şi avem şi în 
continuare proiecte mari, 
care vor ridica la standarde 
europene cadrul educativ 
asigurat copiilor noştri. 
Proiecte ce au ca beneficiari 
principali copiii de toate 
vârstele şi au ca obiectiv 
facilitarea accesului lor la 
educaţie, încurajarea 
frecventării şcolii şi 
prevenirea abandonului 
scolar. Dar şi proiecte ce 
vor încuraja activităţile 
educaţionale în școli, în 
afara orelor de curs, pentru 
a stimula, în rândul 
copiilor şi tinerilor, 
creativitatea, talentul, 

spiritul civic şi alte abilităţi.
Pentru că vrem să facem 
mai mult decât să 
modernizăm un sistem: 
vrem să întărim 
comunitatea noastră. Şi să 
îi oferim reperele 
educaţionale de care are 
nevoie. Vă invit în 
continuare să îmi 
transmiteţi părerile, 
preocupările şi problemele 
voastre legate de 
comunitatea noastră, direct 
pe adresa de e-mail: 
primar@primariachitila.ro 
sau la audienţele unde vă 
aştept în fiecare marţi.

Cu drag,
Emilian Oprea

Întălnire cu primarul tău

Utilităţi în Cartierul 
Tineret II

Luna octombrie vine cu veşti bune: extinderea reţelelor de utilităţi 
din Cartierul Tineretului II a intrat în faza finală de execuţie. 

Lucrările de canalizare menajeră 
sunt aproape gata, se lucrează în 
forţă şi la cele pentru reţeaua de 
alimentare cu apă, iar alimentarea 
cu energie electrică este realizată. 
Proiectul realizat de compania 
Acvatot, a avansat rapid, astfel că 
reţeaua principală de transport apă 
menajeră şi branşamentele scurte 
sunt în curs de finalizare pe străzile 
Pinului, Iasomiei şi Ficusului şi se 
continuă în paralel lucrările la 
realizarea racordurilor şi a 
branşamentelor lungi. pentru 
finalizarea întregului sistem a fost 

necesară abordarea unei game 
complexe de lucrări care includ: 
execuţia de căi şi reţele tehnice, 
construcţia de camere de 
deversare, pozarea şi sudarea 
conductelor din polietilenă şi oţel, 
realizarea de terasamente şi 
umpluturi, sudură cap-cap şi 
sudură prin electrofuziune a 
conductelor PEHD. 
De asemenea, pentru finalizarea 
extinderii reţelei de alimentare cu 
apă curentă se efectuează probe de 
traseu şi corecţii şi la staţia de 
pompare de la Lac de Nuferi, cea 

care va asigura preluarea debitului 
de apă curentă, după racordare, 
pentru ambele sisteme atât cel din 
Cartierul Tineretului II cât şi cel 
proiectat pentru Cartierul 
Tineretului III. 
Rezultatul întregului proiect 
pentru Tineret II, a cărui valoare 
estimată este de 899.106 lei, se va 
concretiza în cel mai scurt timp în 
822 de metri de reţea de apă 
curentă potabilă, cu 104 
branşamente şi 11 hidranţi şi 831 
de metri de reţea de canalizare 
menajeră cu 104 racorduri.

În fiecare zi, în fiecare lună, în 
fiecare an, orașul Chitila se 
schimbă în bine. Lucrurile 
frumoase sunt făcute cu pasiune, 
cu efort și cu dragoste pentru 
oameni şi sunt așezate în orașul 
nostru și bine chibzuite. 
Autoritățile locale sunt preocupate 
ca toţi cetăţenii să poată fi mândri 
de localitatea în care își cresc 
copiii și trăiesc alături de cei dragi. 
Ceea ce pare o schimbare este 

deseori un alt mod în care vedem 
lucrurile odată ce evoluăm, iar 
oraşul evoluează odată cu noi. Ce 
nu putem înțelege cu adevărat este 
că sunt și persoane care nu se pot 
schimba, sau nu se pot abține, 
persoane distructive, sau mai bine 
spus, indivizi care se pare că sunt 
diferiți de noi.
Avem în continuare surprize 
neplăcute, avem în continuare 
tineri care distrug mobilierul 

Știri

Locuri de muncă pentru 
cetăţenii oraşului 

Primăria Chitila, prin Biroul Primarului, se preocupă în continuare de 
facilitarea găsirii unui loc de muncă pentru cetățenii orașului și pune la 
dispoziție oferte de angajare din partea: Uzinelor Grivița, Vel Pitar, 
Grampet Group, Grand Moulin și altor companii, pentru diferite 
specializări și calificări. Persoanele interesate se pot prezenta zilnic 
direct la biroul viceprimarului Andrei Costel.

urban, de la copertinele montate în 
stațiile de RATB, până la arborii 
plantați pe domeniul public, avem 
accidente de mașini și stâlpi culcați 
la pământ, cu părăsirea locului 
accidentului. Persoanele implicate 
în astfel de ,,activități” au fost 
identificate, sancționate cu amenzi 
de zeci de mii de lei și obligate la 
plata daunelor produse, dar până la 
remedierea acestor distrugeri, 
disconfortul provocat îl suportăm cu 
toții. 
Pentru diminuarea acestor daune 
este nevoie ca noi toți să fim mai 
responsabili.

Încep lucrările la Parcul 
Valea Mangului

A fost licitată şi execuţia parcului natural pentru zona Văii Mangului, un 
proiect spectaculos de ocrotire a ecosistemului unic de aici, care 
cuprinde realizarea promenadei, a unor terenuri de sport şi a unui 
amfiteatru dedicat manifestărilor culturale. La licitaţie a existat un 
singur ofertant astfel încât, după atribuirea proiectului, vor demara 
primele lucrări de decolmatare şi destufizare, urmând cele de dragare a 
albiei şi terasare a malurilor. 

Lansare de carte și
premii pentru poezia bună

Sensibila poetă Coca Popescu, o 
personalitate ferventă a vieţii 
culturale chitilene, a primit încă 
două noi recunoaşteri ale talentului 
său incontestabil: a câştigat premiul 
„Alexandru Sihleanu” al Festivalului 
Internaţional de creaţie „Titel 
Constantinescu” şi a primit diploma 
Maratonului Poeziei Române, 
desfăşurat la Casa de Cultură „Geo 
Bogza” din Câmpina. De asemenea, 
Coca Popescu va lansa pe 12 
octombrie, la Clubul Ţăranului, 
ultimul său volum de versuri: „Nopţi 
violet” - apărut la editura Rafet - în 
cadrul unui dublu eveniment alături 

de expoziţia pictorului Florin 
Bârsan, autorul copertei şi al celor 
18 schiţe din interiorul cărţii. 

Rudeni, la un pas 
de finalizare

Sunt în plină desfășurare 
procedurile de recepție la operator 
a rețelei de alimentare cu apă 
potabilă și a canalizării menajere 
în satul Rudeni, precum și testele 
de calitate a apei de la noua stație 
de epurare.

În aceste zile s-au efectuat deja 
toate probele de presiune în 
sistem, se verifică toți parametrii 
la gospodăria de apă și se 
calibrează stația de pompare, 
urmând ca toate pierderile să fie 
eliminate, să se poată asigura 
volumul de apă necesar preluării 
apelor uzate menajere și să se 
poată verifica și calitatea epurării. 
După cum ne-au informat 
reprezentanții operatorului rețelei 
de apă și canalizare: „Veolia Apa 
Servicii” cetățenii din Rudeni pot 
contribui la urgentarea dării în 
folosință mergând să depună 

actele necesare și documentația în 
vederea încheierii contractelor cu 
operatorul sistemului. Contractele 
se vor încheia după recepția finală 
a sistemului de către Veolia. De 
asemenea, este necesar să asigure 
posibilitatea branșării la rețea, 
după recepția finală de către 
Veolia Apa Servicii a sistemului, 
prin realizarea căminelor de 
branșament și asigurarea 
posibilității de montare a 
contoarelor. Racordurile la 

rețeaua stradală se vor face pe 
cheltuiala fiecărei gospodării, iar 
căminele de branșament pentru 
canalizare trebuie executate 
conform normativelor în vigoare, cu 
capac de vizitare de 0,7m x 0,7 m și 
dimensiunile interioare de 1m x 1m 
la adâncimea racordului, trebuie să 
fie amplasate cât mai aproape de 
limita proprietății și să fie prevăzute 
cu piesă de curățire și sită de 

protecție.
Toate detaliile privind cererile, 
documentaţia necesară şi paşii de 
urmat până la întocmirea 
contractelor pot fi obţinute de la 
viitorul operator al sistemului: 
Veolia Apa Servicii la numerele: 
0800 801 111 (apel gratuit din 
reţeaua Telekom România) şi 0244 
406 080 (apel taxabil) sau pe email 
la adresa: .office@veoliaapa.ro

Poliţia Locală Chitila: 

Constructorii ne-au informat că 
lucrările de extindere a reţelei de 
apă se apropie de finalizare şi în 
zona străzii Câmpului şi a staţiei 
CFR. Aici, a fost necesar apelul la 
resurse speciale din cauza 
subtraversării căii ferate şi a 
cablurilor de forţă magistrale care 
trec prin zonă, astfel că s-a folosit 
metoda tradiţională cu săpătură 

deschisă, efectuată la mână, 
pentru a se evita orice incident. În 
acest moment, conducta 
aducţiunii principale de apă a fost 
poziţionată şi s-a traversat calea 
ferată, au fost montate vanele de 
derivaţie, urmând ca ramificarea 
să fie finalizată cât de curând şi să 
se înceapă probele de presiune în 
vederea racordării.

Aproape de final şi pe 
strada Câmpului

Mobilierul urban, un bun al tuturor!

mailto:office@veoliaapa.ro


Educaţie înseamnă dezvoltare
Cheltuielile cu educația reprezintă o investiție pentru viitor, poate 
cea mai importantă investiție pe care o poate face autoritatea 
locală a unui oraş.

Dragii mei,

Orice evaluare a 
potențialului de dezvoltare 
al Chitilei pe termen mediu 
și lung confirmă faptul că 
prioritatea numărul unu 
pentru noi trebuie să fie 
investiția în tineri, care au 
nevoie de o educație solidă 
și performantă, care să le 
asigure accesul la locuri de 
muncă de calitate, conforme 
pregătirii lor. Aceasta este 
convingerea mea şi vreau să 
vă spun că investiţia în 
educaţie, în actul educativ şi 
asigurarea condiţiilor 
pentru copii, este unul 
dintre pilonii programului 
nostru de responsabilitate 
faţă de viitorul comunităţii. 
Ne implicăm activ în 
educaţie, contribuind la 
dezvoltarea acesteia având 
astfel certitudinea că fiecare 
proiect realizat este practic o 
investiţie sigură în viitorul 
nostru. Fie că vorbim de 
renovarea şcolilor, 
acordarea de burse, 
echiparea laboratoarelor cu 
instrumente sau construirea 
unor noi obiective, 
administraţia locală este şi 
va fi partenerul de încredere 
al instituţiilor de 
învăţământ. Toate proiectele 
noastre, deja realizate sau în 
curs de implementare, o 
dovedesc. Faptul că, în 
condițiile în care, la nivel 
naţional, guvernul alocă 3% 

din PIB pentru educaţie, 
Chitila alocă 18% din 
bugetul local pentru 
aceasta, spune totul. Mai 
mult, anul acesta, în mod 
excepţional, dat fiind 
investiţia în noua grădiniţă 
ecologică - unica de acest fel 
din sistemul naţional de 
învăţământ public - am 
alocat educaţiei 48% din 
bugetul local. Acestea au 
însemnat, doar în această 
vară, un buget de 100.000 
euro alocat pentru 
igienizarea și modernizarea 
tuturor unităţilor şcolare 
din oraş, pentru ca noul an 
şcolar să poată începe în 
cele mai bune condiţii: 
reparaţii, modificări de 
spaţii interioare şi 
exterioare sau raşchetarea 
parchetelor, până la lărgirea 
şi dotarea sălilor de clasă, 
accesorizarea şi 
modernizarea instalaţiilor 
existente. Au fost înlocuite 
ultimele două toalete 
turceşti existente la şcoala 
Rudeni cu instalaţii sanitare 
moderne, primăria a dotat 
complet două săli de clasă 
de la şcoala „Ion Vişoiu” cu 
mobilier şi material didactic 
nou-nouţe şi lucrăm acum la 
schimbarea instalaţiilor 
termice în cele câteva locuri 
unde încă mai există 
încălzire de tip vechi. Mai 
mult, având şi o preocupare 
constantă pentru ca tinerii şi 
copiii din Chitila să facă 

sport, să aibă o dezvoltare 
armonioasă, am înfiinţat 
Clubul Sportiv Chitila, 
pentru ca pregătirea și 
mișcarea sportivă chitileană 
să poată avea un cadru 
organizat, complet gratuit şi 
cu o bază materială de 
excepție pentru orice 
anotimp. În cadrul clubului 
am reuşit să atragem 
profesori- antrenori care 
sunt valori recunoscute în 
sporturile pe care le 
practică, cum sunt Costel 
Cernat, la secţia de baschet, 
campioana olimpică la volei 
sau campioana europeană 
de karate, ori conducătorii 
secţiilor de tenis, de fotbal 
sau de rugby, sport cu veche 

tradiţie în Chitila şi căruia 
vrem să îi redăm locul 
cuvenit. Şi avem şi în 
continuare proiecte mari, 
care vor ridica la standarde 
europene cadrul educativ 
asigurat copiilor noştri. 
Proiecte ce au ca beneficiari 
principali copiii de toate 
vârstele şi au ca obiectiv 
facilitarea accesului lor la 
educaţie, încurajarea 
frecventării şcolii şi 
prevenirea abandonului 
scolar. Dar şi proiecte ce 
vor încuraja activităţile 
educaţionale în școli, în 
afara orelor de curs, pentru 
a stimula, în rândul 
copiilor şi tinerilor, 
creativitatea, talentul, 

spiritul civic şi alte abilităţi.
Pentru că vrem să facem 
mai mult decât să 
modernizăm un sistem: 
vrem să întărim 
comunitatea noastră. Şi să 
îi oferim reperele 
educaţionale de care are 
nevoie. Vă invit în 
continuare să îmi 
transmiteţi părerile, 
preocupările şi problemele 
voastre legate de 
comunitatea noastră, direct 
pe adresa de e-mail: 
primar@primariachitila.ro 
sau la audienţele unde vă 
aştept în fiecare marţi.

Cu drag,
Emilian Oprea

Întălnire cu primarul tău

Utilităţi în Cartierul 
Tineret II

Luna octombrie vine cu veşti bune: extinderea reţelelor de utilităţi 
din Cartierul Tineretului II a intrat în faza finală de execuţie. 

Lucrările de canalizare menajeră 
sunt aproape gata, se lucrează în 
forţă şi la cele pentru reţeaua de 
alimentare cu apă, iar alimentarea 
cu energie electrică este realizată. 
Proiectul realizat de compania 
Acvatot, a avansat rapid, astfel că 
reţeaua principală de transport apă 
menajeră şi branşamentele scurte 
sunt în curs de finalizare pe străzile 
Pinului, Iasomiei şi Ficusului şi se 
continuă în paralel lucrările la 
realizarea racordurilor şi a 
branşamentelor lungi. pentru 
finalizarea întregului sistem a fost 

necesară abordarea unei game 
complexe de lucrări care includ: 
execuţia de căi şi reţele tehnice, 
construcţia de camere de 
deversare, pozarea şi sudarea 
conductelor din polietilenă şi oţel, 
realizarea de terasamente şi 
umpluturi, sudură cap-cap şi 
sudură prin electrofuziune a 
conductelor PEHD. 
De asemenea, pentru finalizarea 
extinderii reţelei de alimentare cu 
apă curentă se efectuează probe de 
traseu şi corecţii şi la staţia de 
pompare de la Lac de Nuferi, cea 

care va asigura preluarea debitului 
de apă curentă, după racordare, 
pentru ambele sisteme atât cel din 
Cartierul Tineretului II cât şi cel 
proiectat pentru Cartierul 
Tineretului III. 
Rezultatul întregului proiect 
pentru Tineret II, a cărui valoare 
estimată este de 899.106 lei, se va 
concretiza în cel mai scurt timp în 
822 de metri de reţea de apă 
curentă potabilă, cu 104 
branşamente şi 11 hidranţi şi 831 
de metri de reţea de canalizare 
menajeră cu 104 racorduri.

În fiecare zi, în fiecare lună, în 
fiecare an, orașul Chitila se 
schimbă în bine. Lucrurile 
frumoase sunt făcute cu pasiune, 
cu efort și cu dragoste pentru 
oameni şi sunt așezate în orașul 
nostru și bine chibzuite. 
Autoritățile locale sunt preocupate 
ca toţi cetăţenii să poată fi mândri 
de localitatea în care își cresc 
copiii și trăiesc alături de cei dragi. 
Ceea ce pare o schimbare este 

deseori un alt mod în care vedem 
lucrurile odată ce evoluăm, iar 
oraşul evoluează odată cu noi. Ce 
nu putem înțelege cu adevărat este 
că sunt și persoane care nu se pot 
schimba, sau nu se pot abține, 
persoane distructive, sau mai bine 
spus, indivizi care se pare că sunt 
diferiți de noi.
Avem în continuare surprize 
neplăcute, avem în continuare 
tineri care distrug mobilierul 

Știri

Locuri de muncă pentru 
cetăţenii oraşului 

Primăria Chitila, prin Biroul Primarului, se preocupă în continuare de 
facilitarea găsirii unui loc de muncă pentru cetățenii orașului și pune la 
dispoziție oferte de angajare din partea: Uzinelor Grivița, Vel Pitar, 
Grampet Group, Grand Moulin și altor companii, pentru diferite 
specializări și calificări. Persoanele interesate se pot prezenta zilnic 
direct la biroul viceprimarului Andrei Costel.

urban, de la copertinele montate în 
stațiile de RATB, până la arborii 
plantați pe domeniul public, avem 
accidente de mașini și stâlpi culcați 
la pământ, cu părăsirea locului 
accidentului. Persoanele implicate 
în astfel de ,,activități” au fost 
identificate, sancționate cu amenzi 
de zeci de mii de lei și obligate la 
plata daunelor produse, dar până la 
remedierea acestor distrugeri, 
disconfortul provocat îl suportăm cu 
toții. 
Pentru diminuarea acestor daune 
este nevoie ca noi toți să fim mai 
responsabili.

Încep lucrările la Parcul 
Valea Mangului

A fost licitată şi execuţia parcului natural pentru zona Văii Mangului, un 
proiect spectaculos de ocrotire a ecosistemului unic de aici, care 
cuprinde realizarea promenadei, a unor terenuri de sport şi a unui 
amfiteatru dedicat manifestărilor culturale. La licitaţie a existat un 
singur ofertant astfel încât, după atribuirea proiectului, vor demara 
primele lucrări de decolmatare şi destufizare, urmând cele de dragare a 
albiei şi terasare a malurilor. 

Lansare de carte și
premii pentru poezia bună

Sensibila poetă Coca Popescu, o 
personalitate ferventă a vieţii 
culturale chitilene, a primit încă 
două noi recunoaşteri ale talentului 
său incontestabil: a câştigat premiul 
„Alexandru Sihleanu” al Festivalului 
Internaţional de creaţie „Titel 
Constantinescu” şi a primit diploma 
Maratonului Poeziei Române, 
desfăşurat la Casa de Cultură „Geo 
Bogza” din Câmpina. De asemenea, 
Coca Popescu va lansa pe 12 
octombrie, la Clubul Ţăranului, 
ultimul său volum de versuri: „Nopţi 
violet” - apărut la editura Rafet - în 
cadrul unui dublu eveniment alături 

de expoziţia pictorului Florin 
Bârsan, autorul copertei şi al celor 
18 schiţe din interiorul cărţii. 

Rudeni, la un pas 
de finalizare

Sunt în plină desfășurare 
procedurile de recepție la operator 
a rețelei de alimentare cu apă 
potabilă și a canalizării menajere 
în satul Rudeni, precum și testele 
de calitate a apei de la noua stație 
de epurare.

În aceste zile s-au efectuat deja 
toate probele de presiune în 
sistem, se verifică toți parametrii 
la gospodăria de apă și se 
calibrează stația de pompare, 
urmând ca toate pierderile să fie 
eliminate, să se poată asigura 
volumul de apă necesar preluării 
apelor uzate menajere și să se 
poată verifica și calitatea epurării. 
După cum ne-au informat 
reprezentanții operatorului rețelei 
de apă și canalizare: „Veolia Apa 
Servicii” cetățenii din Rudeni pot 
contribui la urgentarea dării în 
folosință mergând să depună 

actele necesare și documentația în 
vederea încheierii contractelor cu 
operatorul sistemului. Contractele 
se vor încheia după recepția finală 
a sistemului de către Veolia. De 
asemenea, este necesar să asigure 
posibilitatea branșării la rețea, 
după recepția finală de către 
Veolia Apa Servicii a sistemului, 
prin realizarea căminelor de 
branșament și asigurarea 
posibilității de montare a 
contoarelor. Racordurile la 

rețeaua stradală se vor face pe 
cheltuiala fiecărei gospodării, iar 
căminele de branșament pentru 
canalizare trebuie executate 
conform normativelor în vigoare, cu 
capac de vizitare de 0,7m x 0,7 m și 
dimensiunile interioare de 1m x 1m 
la adâncimea racordului, trebuie să 
fie amplasate cât mai aproape de 
limita proprietății și să fie prevăzute 
cu piesă de curățire și sită de 

protecție.
Toate detaliile privind cererile, 
documentaţia necesară şi paşii de 
urmat până la întocmirea 
contractelor pot fi obţinute de la 
viitorul operator al sistemului: 
Veolia Apa Servicii la numerele: 
0800 801 111 (apel gratuit din 
reţeaua Telekom România) şi 0244 
406 080 (apel taxabil) sau pe email 
la adresa: .office@veoliaapa.ro

Poliţia Locală Chitila: 

Constructorii ne-au informat că 
lucrările de extindere a reţelei de 
apă se apropie de finalizare şi în 
zona străzii Câmpului şi a staţiei 
CFR. Aici, a fost necesar apelul la 
resurse speciale din cauza 
subtraversării căii ferate şi a 
cablurilor de forţă magistrale care 
trec prin zonă, astfel că s-a folosit 
metoda tradiţională cu săpătură 

deschisă, efectuată la mână, 
pentru a se evita orice incident. În 
acest moment, conducta 
aducţiunii principale de apă a fost 
poziţionată şi s-a traversat calea 
ferată, au fost montate vanele de 
derivaţie, urmând ca ramificarea 
să fie finalizată cât de curând şi să 
se înceapă probele de presiune în 
vederea racordării.

Aproape de final şi pe 
strada Câmpului

Mobilierul urban, un bun al tuturor!

mailto:office@veoliaapa.ro
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Vreme de două săptămâni, în oraşul Chitila s-a scris, în premieră, 
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Vreme de două săptămâni, 
în oraşul Chitila s-a scris, în 
premieră, una din cele mai 
frumoase povești ale 
tenisului din ultimii ani: 
ediţia internaţională a 
Turneului ITF „Chitila 
Open Tenis”.
Competiția, cu premii 
totale de 10.000 de dolari, 
s-a derulat între 3 şi 11 
septembrie, în organizarea 
impecabilă a Fundației „Pro 
Chitila”, promotoare 
recunoscută a competiţiilor 
sportive locale şi naţionale, 
care a reuşit să ofere 
iubitorilor sportului alb din 
oraş un prilej unic de 
bucurie şi mândrie, 

aducând pe court-urile 
bazei sportive din 
Castanilor un turneu de 
nivel internaţional din 
circuitul ATP. Fundaţia a 
avut sprijinul Federației 
Române de Tenis, prin 
Mihai Vanță, directorul 
turneului, cel care a făcut 
demersurile necesare la ITF 
şi a asigurat şi echipele de 
arbitri ale FRT. Ediția 
inaugurală a evenimentului 
sportiv de excepţie: „First 
Open Chitila ITF Men's 
Circuit”, inedită în judeţul 
Ilfov, a evoluat astfel, de la 
ediţiile cu participare 
naţională la cea de acum, 
internaţională, la startul 
căreia s-au aliniat 64 de 

tenismeni de pe mai multe 
continente. Jucătorii 
participanţi la cele două 
secţiuni ale turneului, cea 
de simplu şi de dublu 
masculin, de nivel începând 
cu ATP 300, au venit în 
frumosul oraş ilfovean din: 
SUA, Italia, Chile, 
Argentina, Marea Britanie, 
Franţa, Slovacia, Spania, 
Austria, Rusia, Germania 
și, bineînțeles, România.
Victorie în setul trei
În finala de dublu, care a 
avut loc vineri, 9 
septembrie, s-au înfruntat 
două perechi din România: 
Apostol/Frunză și 
Antonescu/Jecan, cei din 

urmă, care au avut nevoie 
de puţin timp ca să capete 
ritm, adjudecându-şi 
trofeul după o victorie în 
două seturi cu 6-2/6-2. 
Pentru trofeul de simplu 
masculin, în finala din 11 
septembrie, s-au întâlnit 
favoriții 1 și 2 ai turneului, 
italianul Claudio Fortuna 
(nr. 508 ATP) și Laurynas 
Grigelis din Lituania (nr. 
518 ATP). Meciul, extrem 
de disputat, a fost decis, 
după un prim set câştigat 
de Grigelis cu 6-3 urmat de 
unul adjudecat de Fortuna 
cu 6-4, abia în setul trei, 
când jocul serviciu-vole, cu 
mult slice şi bun la fileu, al 
lituanianului, foarte 

„O fereastră către lume”  
Proiecţionist de filme este o meserie cu o denumire aproape uitată în 
era digitală, care însă are o poezie aparte, ascunde multe secrete şi i 
se potriveşte perfect unui cinefil. 

potrivit pentru suprafața de 
joc, a avut câştig de cauză, 
Grigelis izbutind să se 
impună cu scorul de 6-1.
Un tur de forţă
La festivitatea de premiere, 
Emilian Oprea, primarul 
orașului Chitila, care a 
înmânat celor doi tenismeni 
trofeele pentru finalist și 
învingător, a ţinut să aducă 
mulţumiri membrilor 

Fundaţiei Pro Chitila pentru 
implicare şi pentru că au 
făcut faţă cu brio exigențelor 
organizării unui astfel de 
turneu internațional ITF şi a 
promis că la ediţia de anul 
viitor vor exista condiţii şi 
mai bune, pentru a arăta 
încă o dată că în Chitila 
sportul de performanţă este 
apreciat. Un cuvânt de 
apreciere şi sponsorilor 

turneului: Autoclass, 
Acvatot, Farmexpert şi 
Miras, dar şi echipei de 
voluntari ai fundaţiei: 
Nadina Negru, Adela Ștefan, 
Alexandra Popescu, Bogdan 
Stănescu, care alături de 
Natalia Rotaru, secretarul 
fundației şi de 
viceprimarul Costel Andrei, 
au asigurat succesul 
competiţiei.

Eveniment 

Cristi Coconu este într-un 
fel simbolul unei generaţii. 
Este omul care şi-a trăit 
un sfert de secol din viaţă 
„punând filme” pentru 
oamenii Chitilei, a fost 
vreme de 25 de ani 
sufletul cinematografului 
de la casa de cultură a 
oraşului şi a reuşit să facă 
din acesta un spaţiu de 
cultură adevărată într-o 
epocă rece şi gri şi cel 
mai invidiat loc din întreg 
judeţul, căci rivaliza cu 
marile cinematografe 
bucureştene ale epocii.

Cum ajungi proiecţionist 
de filme, Cristi Coconu?
Întâi cu pasiune. Te 
îndrăgosteşti de meserie, 
de atmosfera 
cinematografului, de 
misterul care învăluie sala 
întunecată, de raza de 
lumină care se transformă 
miraculos în imaginea şi 
în sunetele unei poveşti.

Apoi?
Apoi cu răbdare şi 
curiozitate. Şi cu muncă. 
Cine nu şi-a dorit în 
copilărie să intre în sala 
de proiecţie? Cine nu a 
visat să vadă ce se 
întâmplă dincolo de 
gemuleţul acela micuţ de 
unde curgea filmul? 

Aşa a fost şi povestea 
ta, cu pasiune şi 
curiozitate şi apoi cu 
multă muncă?
Aşa cum am făcut eu. 
Crescut peste drum de 
Casa de cultură din 
Chitila, eram nelipsit de la 
filme, atmosfera 
cinematografului m-a 
fascinat şi era imposibil să 
nu mă cuprindă microbul 
proiecţiei de filme. La 10 
ani, prin anii '70, eram în 
cabina de proiecţie, 
ajutam, întrebam, căutam, 
absorbeam orice 
informaţie, apoi, încet-
încet, am învăţat totul şi la 
15 ani eram proiecţionistul 
încă neoficial al casei de 

cultură. La 16 ani am 
preluat căminul de la 
Rudeni şi apoi am venit 
aici şi răspundeam de tot 
ce însemna „culturalizarea 
cinematografică” a Chitilei 
şi, dintr-un puştan fascinat 
de cabina de proiecţie am 
devenit, vreme de 25 de 
ani, până în 1994 când 
am plecat, aproape cel 
mai iubit om al oraşului. 

E greu să „dai filme”?
O şcoală specială de 
operatori proiecţionişti nu 
exista, iar acum cred că 
nici atât nu există. Se 
putea face un curs de 
calificare la Şcoala 
tehnică de tipografie şi 
cinema nr.16, parcă aşa îi 
spunea pe atunci 
actualului Liceu Media din 
Bucureşti, dar mare lucru 
nu învăţai de acolo. Era 
mai mult teorie, însă 
practica te omora. Dacă 
nu erai, însă, chiar 
neştiutor într-ale tehnicii, 
prindeai repede chiar 
acolo, în cabina de 
proiecţie. Părea o treabă 
de complexitate uriaşă să 
lucrezi cu două aparate în 
acelaşi timp, să derulezi 
benzile, să verifici starea 
peliculei şi să faci lipiturile 
acolo unde era nevoie, să 
apeşi butoanele care 
trebuie la secundă, totul în 
zumzetul neîntrerupt al 
proiectoarelor. Conta însă 
să-ţi placă, să te „prindă” 
importanţa pentru oameni 
a ceea ce făceai tu acolo. 
Mie mi-a plăcut enorm 
ceea ce făceam şi de aici 
încolo totul a devenit 
foarte simplu.

Aveaţi aparate de 
proiecţie bune? 
Iniţial am avut proiectoare 
pe 16 mm, care erau fixe 
şi mobile, apoi am adus 
aparate pe 35 de mm, 
pentru peliculă lată, ca să 
pot proiecta fílmele cele 
mai noi şi ajunsesem la 
un moment dat ca aici, la 
Chitila, să avem cele mai 

bune aparate din ţară la 
ora aceea. Eu am fost 
primul din Ilfov care am 
adus aici aparatură de 35 
de mm. Am luat la 
început un T2 dezafectat 
de la cinema Unirea, un 
proiector „pe cărbuni” 
cum i se zicea, care avea 
doi electrozi de cărbune 
între care se făcea o 
flamă puternică. Dar 
trebuia să stai permanent 
lângă el să apropii 
electrozii care se 
consumau ca să nu 
scadă intensitatea 
luminii. Am adus apoi 
unele cu lămpi xenon, cu 
gaz - preluate de la 
grădina de vară de la 
Parc Hotel şi de la 
cinema Griviţa - care 
dădeau lumină puternică, 
dar erau periculoase 
fiindcă se încingeau tare 
şi puteau să explodeze. 
Apoi am venit cu aparate 
automate, primele din 
ţară, care nu se mai 
întrerupeau, mergeau 
perfect şi serile de film 
de la Chitila, marţea şi 
joia, săptămânal, 
deveniseră vestite fiindcă 
nu existau în România 
proiectoare la fel.

Ce filme proiectaţi pe 
atunci?
O să pară curios dar, în 
ciuda cenzurii din cultură 

de la vremea aceea, 
reuşeam să iau şi să 
aduc aici cele mai noi 
filme care intrau în ţară, 
americane mai ales, 
franceze, italiene, filme 
mari, premiate, filme de 
Oscar, filme ale marilor 
regizori, desene animate 
clasice, de colecţie. 
Filmele erau pe atunci o 
adevărată fereastră către 
lume, către cultură, către 
artă. Filmele civilizau. 
Aveam relaţii şi la Arhiva 
de filme și la ACIN, 
aveam aprobarea lui 
Ulieru şi a lui Sergiu 
Nicolaescu şi reuşeam 
deseori să le iau direct 
din laborator de la Buftea 
şi să le proiectez aici în 
avanpremieră înainte de 
premierele oficiale de la 
cinematograful Patria. 
Sau făceam pendel: 
începea filmul la 
Excelsior, la Piaţa 
Chibrit, unde venea 
lumea luminată a 
Capitalei, iar eu 
începeam aici, la Chitila, 
la 2.30, luam prima 
bobină fugeam aici, o 
proiectam, fugeam după 
a doua și o duceam pe 
prima înapoi, ca să fie 
acolo pentru spectacolul 
de la ora 4. Aveam şi 
seriile de filme indiene 
care făceau furori şi 
western-urile şi, desigur, 

filmele româneşti, dar 
alegeam comediile cu 
mari actori, ecranizări ale 
marilor opere, filme cu 
conţinut, cu temă, unele 
cu substrat, filme 
muzicale, mari, după 
piese de teatru sau după 
opere celebre. Făceam 
cu adevărat cultură 
cinematografică, 
încercam mereu să reiau 
filmele de artă, iar în 
perioada în care se 
desfăşura Festivalul 
filmului la sate organizam 
premiere la filmele 
româneşti, cu spectacol, 
cu toţi actorii mari ai 
României, care veneau 
pe scenă, prezentau 
filmul, vorbeau despre el, 
educau publicul.
Aveam apoi caravanele 
cinematografice, 
mergeam în ţară, la 
festivaluri, mergeam în 
şcoli şi grădiniţe şi 
dădeam filme peste tot. 
Dar sufletul meu era aici, 
la Chitila. Aici era 
pasiunea mea, cea care 
m-a ţinut aici, lângă 
aparatele astea, atâta 
amar de ani. Mă 
îngrijeam de sala asta ca 
de copilul meu, fiindcă-mi 
era drag de oamenii de 
aici, de tineri, de copii, de 
cei 300 de spectatori 
care umpleau sala în 
serile de film.
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Vreme de două săptămâni, 
în oraşul Chitila s-a scris, în 
premieră, una din cele mai 
frumoase povești ale 
tenisului din ultimii ani: 
ediţia internaţională a 
Turneului ITF „Chitila 
Open Tenis”.
Competiția, cu premii 
totale de 10.000 de dolari, 
s-a derulat între 3 şi 11 
septembrie, în organizarea 
impecabilă a Fundației „Pro 
Chitila”, promotoare 
recunoscută a competiţiilor 
sportive locale şi naţionale, 
care a reuşit să ofere 
iubitorilor sportului alb din 
oraş un prilej unic de 
bucurie şi mândrie, 

aducând pe court-urile 
bazei sportive din 
Castanilor un turneu de 
nivel internaţional din 
circuitul ATP. Fundaţia a 
avut sprijinul Federației 
Române de Tenis, prin 
Mihai Vanță, directorul 
turneului, cel care a făcut 
demersurile necesare la ITF 
şi a asigurat şi echipele de 
arbitri ale FRT. Ediția 
inaugurală a evenimentului 
sportiv de excepţie: „First 
Open Chitila ITF Men's 
Circuit”, inedită în judeţul 
Ilfov, a evoluat astfel, de la 
ediţiile cu participare 
naţională la cea de acum, 
internaţională, la startul 
căreia s-au aliniat 64 de 

tenismeni de pe mai multe 
continente. Jucătorii 
participanţi la cele două 
secţiuni ale turneului, cea 
de simplu şi de dublu 
masculin, de nivel începând 
cu ATP 300, au venit în 
frumosul oraş ilfovean din: 
SUA, Italia, Chile, 
Argentina, Marea Britanie, 
Franţa, Slovacia, Spania, 
Austria, Rusia, Germania 
și, bineînțeles, România.
Victorie în setul trei
În finala de dublu, care a 
avut loc vineri, 9 
septembrie, s-au înfruntat 
două perechi din România: 
Apostol/Frunză și 
Antonescu/Jecan, cei din 

urmă, care au avut nevoie 
de puţin timp ca să capete 
ritm, adjudecându-şi 
trofeul după o victorie în 
două seturi cu 6-2/6-2. 
Pentru trofeul de simplu 
masculin, în finala din 11 
septembrie, s-au întâlnit 
favoriții 1 și 2 ai turneului, 
italianul Claudio Fortuna 
(nr. 508 ATP) și Laurynas 
Grigelis din Lituania (nr. 
518 ATP). Meciul, extrem 
de disputat, a fost decis, 
după un prim set câştigat 
de Grigelis cu 6-3 urmat de 
unul adjudecat de Fortuna 
cu 6-4, abia în setul trei, 
când jocul serviciu-vole, cu 
mult slice şi bun la fileu, al 
lituanianului, foarte 

„O fereastră către lume”  
Proiecţionist de filme este o meserie cu o denumire aproape uitată în 
era digitală, care însă are o poezie aparte, ascunde multe secrete şi i 
se potriveşte perfect unui cinefil. 

potrivit pentru suprafața de 
joc, a avut câştig de cauză, 
Grigelis izbutind să se 
impună cu scorul de 6-1.
Un tur de forţă
La festivitatea de premiere, 
Emilian Oprea, primarul 
orașului Chitila, care a 
înmânat celor doi tenismeni 
trofeele pentru finalist și 
învingător, a ţinut să aducă 
mulţumiri membrilor 

Fundaţiei Pro Chitila pentru 
implicare şi pentru că au 
făcut faţă cu brio exigențelor 
organizării unui astfel de 
turneu internațional ITF şi a 
promis că la ediţia de anul 
viitor vor exista condiţii şi 
mai bune, pentru a arăta 
încă o dată că în Chitila 
sportul de performanţă este 
apreciat. Un cuvânt de 
apreciere şi sponsorilor 

turneului: Autoclass, 
Acvatot, Farmexpert şi 
Miras, dar şi echipei de 
voluntari ai fundaţiei: 
Nadina Negru, Adela Ștefan, 
Alexandra Popescu, Bogdan 
Stănescu, care alături de 
Natalia Rotaru, secretarul 
fundației şi de 
viceprimarul Costel Andrei, 
au asigurat succesul 
competiţiei.

Eveniment 

Cristi Coconu este într-un 
fel simbolul unei generaţii. 
Este omul care şi-a trăit 
un sfert de secol din viaţă 
„punând filme” pentru 
oamenii Chitilei, a fost 
vreme de 25 de ani 
sufletul cinematografului 
de la casa de cultură a 
oraşului şi a reuşit să facă 
din acesta un spaţiu de 
cultură adevărată într-o 
epocă rece şi gri şi cel 
mai invidiat loc din întreg 
judeţul, căci rivaliza cu 
marile cinematografe 
bucureştene ale epocii.

Cum ajungi proiecţionist 
de filme, Cristi Coconu?
Întâi cu pasiune. Te 
îndrăgosteşti de meserie, 
de atmosfera 
cinematografului, de 
misterul care învăluie sala 
întunecată, de raza de 
lumină care se transformă 
miraculos în imaginea şi 
în sunetele unei poveşti.

Apoi?
Apoi cu răbdare şi 
curiozitate. Şi cu muncă. 
Cine nu şi-a dorit în 
copilărie să intre în sala 
de proiecţie? Cine nu a 
visat să vadă ce se 
întâmplă dincolo de 
gemuleţul acela micuţ de 
unde curgea filmul? 

Aşa a fost şi povestea 
ta, cu pasiune şi 
curiozitate şi apoi cu 
multă muncă?
Aşa cum am făcut eu. 
Crescut peste drum de 
Casa de cultură din 
Chitila, eram nelipsit de la 
filme, atmosfera 
cinematografului m-a 
fascinat şi era imposibil să 
nu mă cuprindă microbul 
proiecţiei de filme. La 10 
ani, prin anii '70, eram în 
cabina de proiecţie, 
ajutam, întrebam, căutam, 
absorbeam orice 
informaţie, apoi, încet-
încet, am învăţat totul şi la 
15 ani eram proiecţionistul 
încă neoficial al casei de 

cultură. La 16 ani am 
preluat căminul de la 
Rudeni şi apoi am venit 
aici şi răspundeam de tot 
ce însemna „culturalizarea 
cinematografică” a Chitilei 
şi, dintr-un puştan fascinat 
de cabina de proiecţie am 
devenit, vreme de 25 de 
ani, până în 1994 când 
am plecat, aproape cel 
mai iubit om al oraşului. 

E greu să „dai filme”?
O şcoală specială de 
operatori proiecţionişti nu 
exista, iar acum cred că 
nici atât nu există. Se 
putea face un curs de 
calificare la Şcoala 
tehnică de tipografie şi 
cinema nr.16, parcă aşa îi 
spunea pe atunci 
actualului Liceu Media din 
Bucureşti, dar mare lucru 
nu învăţai de acolo. Era 
mai mult teorie, însă 
practica te omora. Dacă 
nu erai, însă, chiar 
neştiutor într-ale tehnicii, 
prindeai repede chiar 
acolo, în cabina de 
proiecţie. Părea o treabă 
de complexitate uriaşă să 
lucrezi cu două aparate în 
acelaşi timp, să derulezi 
benzile, să verifici starea 
peliculei şi să faci lipiturile 
acolo unde era nevoie, să 
apeşi butoanele care 
trebuie la secundă, totul în 
zumzetul neîntrerupt al 
proiectoarelor. Conta însă 
să-ţi placă, să te „prindă” 
importanţa pentru oameni 
a ceea ce făceai tu acolo. 
Mie mi-a plăcut enorm 
ceea ce făceam şi de aici 
încolo totul a devenit 
foarte simplu.

Aveaţi aparate de 
proiecţie bune? 
Iniţial am avut proiectoare 
pe 16 mm, care erau fixe 
şi mobile, apoi am adus 
aparate pe 35 de mm, 
pentru peliculă lată, ca să 
pot proiecta fílmele cele 
mai noi şi ajunsesem la 
un moment dat ca aici, la 
Chitila, să avem cele mai 

bune aparate din ţară la 
ora aceea. Eu am fost 
primul din Ilfov care am 
adus aici aparatură de 35 
de mm. Am luat la 
început un T2 dezafectat 
de la cinema Unirea, un 
proiector „pe cărbuni” 
cum i se zicea, care avea 
doi electrozi de cărbune 
între care se făcea o 
flamă puternică. Dar 
trebuia să stai permanent 
lângă el să apropii 
electrozii care se 
consumau ca să nu 
scadă intensitatea 
luminii. Am adus apoi 
unele cu lămpi xenon, cu 
gaz - preluate de la 
grădina de vară de la 
Parc Hotel şi de la 
cinema Griviţa - care 
dădeau lumină puternică, 
dar erau periculoase 
fiindcă se încingeau tare 
şi puteau să explodeze. 
Apoi am venit cu aparate 
automate, primele din 
ţară, care nu se mai 
întrerupeau, mergeau 
perfect şi serile de film 
de la Chitila, marţea şi 
joia, săptămânal, 
deveniseră vestite fiindcă 
nu existau în România 
proiectoare la fel.

Ce filme proiectaţi pe 
atunci?
O să pară curios dar, în 
ciuda cenzurii din cultură 

de la vremea aceea, 
reuşeam să iau şi să 
aduc aici cele mai noi 
filme care intrau în ţară, 
americane mai ales, 
franceze, italiene, filme 
mari, premiate, filme de 
Oscar, filme ale marilor 
regizori, desene animate 
clasice, de colecţie. 
Filmele erau pe atunci o 
adevărată fereastră către 
lume, către cultură, către 
artă. Filmele civilizau. 
Aveam relaţii şi la Arhiva 
de filme și la ACIN, 
aveam aprobarea lui 
Ulieru şi a lui Sergiu 
Nicolaescu şi reuşeam 
deseori să le iau direct 
din laborator de la Buftea 
şi să le proiectez aici în 
avanpremieră înainte de 
premierele oficiale de la 
cinematograful Patria. 
Sau făceam pendel: 
începea filmul la 
Excelsior, la Piaţa 
Chibrit, unde venea 
lumea luminată a 
Capitalei, iar eu 
începeam aici, la Chitila, 
la 2.30, luam prima 
bobină fugeam aici, o 
proiectam, fugeam după 
a doua și o duceam pe 
prima înapoi, ca să fie 
acolo pentru spectacolul 
de la ora 4. Aveam şi 
seriile de filme indiene 
care făceau furori şi 
western-urile şi, desigur, 

filmele româneşti, dar 
alegeam comediile cu 
mari actori, ecranizări ale 
marilor opere, filme cu 
conţinut, cu temă, unele 
cu substrat, filme 
muzicale, mari, după 
piese de teatru sau după 
opere celebre. Făceam 
cu adevărat cultură 
cinematografică, 
încercam mereu să reiau 
filmele de artă, iar în 
perioada în care se 
desfăşura Festivalul 
filmului la sate organizam 
premiere la filmele 
româneşti, cu spectacol, 
cu toţi actorii mari ai 
României, care veneau 
pe scenă, prezentau 
filmul, vorbeau despre el, 
educau publicul.
Aveam apoi caravanele 
cinematografice, 
mergeam în ţară, la 
festivaluri, mergeam în 
şcoli şi grădiniţe şi 
dădeam filme peste tot. 
Dar sufletul meu era aici, 
la Chitila. Aici era 
pasiunea mea, cea care 
m-a ţinut aici, lângă 
aparatele astea, atâta 
amar de ani. Mă 
îngrijeam de sala asta ca 
de copilul meu, fiindcă-mi 
era drag de oamenii de 
aici, de tineri, de copii, de 
cei 300 de spectatori 
care umpleau sala în 
serile de film.



Spectacol pe toate gusturile 
Chitilenii s-au adunat, în weekend-ul dinainte de începerea anului 
școlar, pe stadionul oraşului pentru a sărbători cu fast, bucurie şi 
surprize, ziua localităţii în care trăiesc.

De la hip-hop la Delia
Aşa cum au fost obişnuiţi şi 
de la aniversările trecute, 
cetăţenii oraşului au fost 
răsfăţaţi de Zilele Chitilei cu 
un adevărat regal, de la un 
capăt la celălalt. Semnalul 
de începere a celei de a 15-a 
ediții a zilelor orașului 
prezentată de Andreea 
Remețan, de la Radio 21 
România, a fost dat 
sâmbătă, 10 septembrie, cu 
o demonstraţie 
spectaculoasă a celor mai 
buni sportivi de la CS 
Karate Chitila, câștigători ai 
numeroase premii și 
distincții, sub coordonarea 
sensei-lor Dan și Magdalena 
Tamași. Ritmul și vigoarea 
mișcărilor micilor karateka, 
înlănțuirea parcă desenată a 

salturilor lor pusă în valoare 
și de sistemul video al 
scenei, au stârnit ropote de 
aplauze și încurajări, la fel 
cum s-a întâmplat și la 
prezentarea sportivilor 
chitileni care vor face parte 
din Lotul Național al 
României ce va merge în 
octombrie la Campionatul 
European din Italia: 
Andreea Grigore, Ioana 
Savu, Bianca Dima, Oana 
Sauciuc, Antonia Șerban, 
Nicoleta Banciu, Sara 
Mihai, Ilie Alexandru și 
Vlad Milea.
Au evoluat apoi, în paşi de 
dans de societate - de la vals 
lent la cha-cha - și în uralele 
sutelor de copii şi 
adolescenţi adunaţi pe 
stadion, echipele laureate 

de la Clubul de dans Sportiv 
Chitila, antrenați de 
inimosul Bogdan Stănescu. 
Seara a continuat, după 
aplauzele cuvenite copiilor 
talentați pe care Chitila îi 
crește, cu recitalul lui Shift, 
alegerea inspirată a 
organizatorilor – Primăria 
și Consiliul local Chitila – ca 
și a fanilor artistului, ce și-
au văzut satisfăcută, cu 
prisosință, setea de hip-hop.
În final, momentul cel mai 
așteptat, a fost concertul de 
zile mari al Deliei, iar 
sâmbăta petrecerii orașului 
s-a încheiat cu un fabulos 
foc de artificii care a făcut, 
vreme de minute bune, 
concurență stelelor.

Un an plin de proiecte 
Deschiderea anului şcolar la Școala Gimnazială „Ion Vișoiu” din 
Chitila a fost, pentru fiecare dintre cei prezenţi, invitaţi, elevi, 
părinţi sau profesori, un prilej de emoţionantă sărbătoare

Vă prezentăm structura anului școlar 2016-2017

Ca în fiecare an, curtea 
școlii a fost neîncăpătoare 
pentru mulţimea celor 
veniţi la festivitate: 
primarul orașului, Emilian 
Oprea și viceprimarul 
urbei, Andrei Costel, alături 
de reprezentanţii 
Inspectoratului Şcolar 
Ilfov, de directorul general 
al „școlii mari” din Chitila, 
Ştefania Duminică (ea 
însăşi fostă elevă aici), de 
reprezentanţii Poliţiei 
Chitila și ai Poliţiei Locale, 
de preoţii parohiei, de 
numeroşi invitaţi din 
partea organizaţiilor 
educaţionale şi, desigur, de 
mulţimea de elevi, părinți 
și cadre didactice. A fost, 
fără îndoială, o zi specială 
pentru toţi cei prezenţi, o zi 
în care speranţa şi bucuria 
au fost mai puternice decât 
tristeţea şi îngrijorările, iar 
emoţiile, sfiala şi 
optimismul le-au trăit 
deopotrivă copii, părinţi şi 
profesori.
În primele rânduri ale 
„careului”, cei mai mici 
dintre elevii școlii, 
„bobocii” de clasa zero, 
tăcuţi şi cu ochii măriţi de 

interes, sau vorbăreţi 
nevoie mare, alături de 
mămici, tătici şi bunici şi 
de învățătoarele ce le vor 
îndruma pașii în următorii 
ani, abia de îşi puteau 
ascunde emoţia primilor 
paşi în lumea şcolii. Toţi 
vorbitorii au subliniat 
interesul deosebit al 
edililor pentru asigurarea 
unui mediu educativ 
complet şi deschis către o 
şcoală de nivel european, 
unde copiii să se formeze 
într-un spaţiu prietenos, 
adecvat nevoilor lor de 
dezvoltare permanentă a 
personalităţii şi a 
performanţelor şi au 
anunţat un an plin de 
proiecte interesante şi 
planuri de dezvoltare 
educaţională. Astfel, în 
timpul verii, s-a lucrat la 
toate instituţiile de 
învăţământ din Chitila, la 
şcoala „Ion Vişoiu” şi la 
cele trei structuri din 
subordine: Ion Olteanu, 
Eleonora Iliescu şi Rudeni, 
pentru ca cei mici să revină 
la şcoală în condiţii cât mai 
bune. S-au realizat lucrări 
de igienizare, de renovare, 

zugrăvire sau modernizare 
a grupurilor sanitare, au 
fost amenajate clasele 
pregătitoare din structurile 
subordonate celei 
principale şi au fost 
efectuate lucrări de 
reparaţie-întreţinere şi 
izolare termică, iar toate 
unităţile au primit avizele 
sanitare, PSI şi de 
funcţionare.
În plus, a fost subliniat în 
cuvântul de deschidere 
faptul că dimensiunea 
europeană a educaţiei este 
poate una dintre cele mai 
importante orientări 
actuale ale învăţământului 
românesc şi faptul că 
trebuie dezvoltate noi 
strategii şi programe care 
să stimuleze cooperarea şi 
întărirea dimensiunii 
europene în domeniul 
educaţiei şi al formării.
Astfel, vor continua 
parteneriatele şcolii cu 
Fundația „Pro Chitila”, 
„Media 10 Afterschool” şi 
Asociația „Acuma” și vor 
merge înainte toate 
programele începute anii 
trecuți: „Educație pentru 
toți” și Centrul Educațional 

Sf. Ioan Botezătorul ale 
Fundaţiei „Preţuieşte Clipa”, 
toate acestea la un loc dorind 
să contribuie într-o măsură 
hotărâtoare la diminuarea 
abandonului şcolar, creşterea 
încrederii în educație şi 
integrarea elevilor cu 
dificultăţi de adaptare veniți 
de la structurile școlare 
Rudeni și Ion Olteanu, în 
colectivele deja formate din 
școala mare.
„Cred cu tărie în puterea 
parteneriatului în atingerea 
unui scop și de aceea le 

mulțumesc tuturor celor care 
ne susțin în proiectele 
noastre. În educaţie, cel mai 
important parteneriat este 
cel între familie şi școală. De 
aceea, îi invit pe părinţii 
elevilor chitileni să se implice 
constructiv în acest proces 
care are nevoie de răbdare, 
dăruire, toleranţă şi 
receptivitate la nevoile 
copiilor. Le doresc tuturor 
elevilor succes în noul an 
școlar!”, ne-a spus Georgeta 
Nenciu, preşedintele 
Fundaţiei „Preţuieşte Clipa”.

O întâlnire de suflet
Duminică, spectacolul a 
început cu recitalul versatilei 
trupe a lui Mirel Manea, 
prim-trompetistul 
Filarmonicii din Botoșani, 
muzicianul-miracol care a 
cântat pentru Papa Ioan Paul 
al II-lea și care este solist în 
orchestra simfonică din 
Palazzo San Gervasio. Partea 
tradițională a serii a 
continuat cu un moment 
deosebit susținut de 
multipremiatul Ansamblu 
„Dorulețul” de la Școala „Ion 
Vișoiu”, condus de maestrul 
George Georgescu, care a 
făcut aproape un tur muzical 
al României prin piesele lor și 
a fost aplaudat cu frenezie, 
minute în șir. Tot acum a fost 
premiat cu un aparat foto 
profesional Dan Popovici, 
câștigătorul concursului de 
fotografie organizat de 
Fundația Pro Chitila, iar cea 
mai bună elevă a Chitilei, 

Potrivit ordinului de ministru, 
anul școlar 2016 - 2017 are 35 de 
săptămâni de cursuri, însumând 
169 de zile lucrătoare, și se 
structurează în două semestre: 
semestrul I (12 septembrie 2016 
- 3 februarie 2017) și semestrul 
al II-lea (13 februarie 2017 - 16 
iunie 2017). 
Vacanțele elevilor sunt 
programate astfel: vacanța de 
iarnă (24 decembrie 2016 - 8 
ianuarie 2017), vacanța 
intersemestrială (4 - 12 februarie 

2017), vacanța de primăvară (19 
- 30 aprilie 2017) și vacanța de 
vară (17 iunie - 10 septembrie 
2017). În plus, în săptămâna 29 
octombrie - 6 noiembrie 2016, 
clasele din învățământul primar 
și grupele din învățământul 
preșcolar sunt în vacanță.
Pentru clasele terminale din 
învățământul liceal anul școlar 
se încheie în data de 26 mai 
2017, iar pentru clasa a VIII-a pe 
9 iunie 2017. Programul național 
„Școala altfel'” are o durată de 5 

zile consecutive lucrătoare, în 
timpul anului școlar, nu poate 
coincide cu perioada în care se 
susțin tezele semestriale și poate 
fi derulat pe baza unei planificări 
ce rămâne la decizia școlilor,. 
Instituțiile de învățământ pot 
opta, după consultarea celor 
implicați, pentru unul dintre 
următoarele segmente: 21 
noiembrie - 2 decembrie 2016, 
27 februarie - 31 martie 2017, 15 
mai - 9 iunie 2017 (pentru 
învățământul preșcolar și 

primar), respectiv 17 octombrie - 
2 decembrie 2016, 27 februarie - 
31 martie 2017 și 15 mai - 9 iunie 
2017 (pentru învățământul 
gimnazial). De asemenea, tezele 
vor avea loc, după parcurgerea 
programei școlare, cu cel puțin 
trei săptămâni înainte de finalul 
semestrului, iar etapele 
naționale ale olimpiadelor 
școlare se organizează, de 
regulă, în perioada vacanței de 
primăvară, potrivit calendarului 
olimpiadelor.

Iulia Gheorghe, eleva de 
media zece, a avut parte de 
o surpriză absolută când a 
fost invitată pe scenă și a 
primit un laptop Acer 2 în 
1 și când primarul Emilian 
Oprea i-a înmânat diploma 
de cetățean onorific al 
orașului.
Sărbătoarea dedicată 
orașului Chitila s-a 
încheiat cu un concert 
extraordinar dăruit 

chitilenilor de niște artiști 
desăvârșiți, care au 
transformat seara într-una 
magică. Trupa „Bere 
Gratis” a susținut un show 
incendiar într-un duet 
artistic cu maestrul 
Gheorghe Zamfir, sensibil, 
genial și inegalabil, aceşti 
mari artişti au încheiat 
spectacolul Zilelor Chitilei 
într-o adevarată furtună de 
aplauze şi emoţie.

Echipa managerială a Școlii 
Gimnaziale „Profesor Ion 
Vișoiu” a cunoscut o schimbare 
la debutul noului an școlar. 
„Astfel, în locul colegei noastre 
Rădița Mincu, care a ocupat 
până acum funcția respectivă și 
a trecut din acest an școlar, ca 
inspector la ISJ Ilfov, a fost 

numită pe funcția de director 
adjunct profesoara Anca 
Palamar, una dintre cele mai 
competente, serioase și 
apreciate dintre cadrele noastre 
didactice. Un om foarte implicat 
în problemele instituției care, 
pe lângă atribuțiile de la 
catedră, a girat cu succes, de 

trei ani încoace, funcția de 
consilier pe proiecte și 
programe educative al școlii și 
căreia îi urăm mult succes în 
noua sa poziție, cu certitudinea 
unei colaborări foarte bune în 
viitor”, ne-a precizat Ștefania 
Duminică, directorul general al 
unității de învățământ.

Un nou director adjunct la Școala Ion Vișoiu



Spectacol pe toate gusturile 
Chitilenii s-au adunat, în weekend-ul dinainte de începerea anului 
școlar, pe stadionul oraşului pentru a sărbători cu fast, bucurie şi 
surprize, ziua localităţii în care trăiesc.

De la hip-hop la Delia
Aşa cum au fost obişnuiţi şi 
de la aniversările trecute, 
cetăţenii oraşului au fost 
răsfăţaţi de Zilele Chitilei cu 
un adevărat regal, de la un 
capăt la celălalt. Semnalul 
de începere a celei de a 15-a 
ediții a zilelor orașului 
prezentată de Andreea 
Remețan, de la Radio 21 
România, a fost dat 
sâmbătă, 10 septembrie, cu 
o demonstraţie 
spectaculoasă a celor mai 
buni sportivi de la CS 
Karate Chitila, câștigători ai 
numeroase premii și 
distincții, sub coordonarea 
sensei-lor Dan și Magdalena 
Tamași. Ritmul și vigoarea 
mișcărilor micilor karateka, 
înlănțuirea parcă desenată a 

salturilor lor pusă în valoare 
și de sistemul video al 
scenei, au stârnit ropote de 
aplauze și încurajări, la fel 
cum s-a întâmplat și la 
prezentarea sportivilor 
chitileni care vor face parte 
din Lotul Național al 
României ce va merge în 
octombrie la Campionatul 
European din Italia: 
Andreea Grigore, Ioana 
Savu, Bianca Dima, Oana 
Sauciuc, Antonia Șerban, 
Nicoleta Banciu, Sara 
Mihai, Ilie Alexandru și 
Vlad Milea.
Au evoluat apoi, în paşi de 
dans de societate - de la vals 
lent la cha-cha - și în uralele 
sutelor de copii şi 
adolescenţi adunaţi pe 
stadion, echipele laureate 

de la Clubul de dans Sportiv 
Chitila, antrenați de 
inimosul Bogdan Stănescu. 
Seara a continuat, după 
aplauzele cuvenite copiilor 
talentați pe care Chitila îi 
crește, cu recitalul lui Shift, 
alegerea inspirată a 
organizatorilor – Primăria 
și Consiliul local Chitila – ca 
și a fanilor artistului, ce și-
au văzut satisfăcută, cu 
prisosință, setea de hip-hop.
În final, momentul cel mai 
așteptat, a fost concertul de 
zile mari al Deliei, iar 
sâmbăta petrecerii orașului 
s-a încheiat cu un fabulos 
foc de artificii care a făcut, 
vreme de minute bune, 
concurență stelelor.

Un an plin de proiecte 
Deschiderea anului şcolar la Școala Gimnazială „Ion Vișoiu” din 
Chitila a fost, pentru fiecare dintre cei prezenţi, invitaţi, elevi, 
părinţi sau profesori, un prilej de emoţionantă sărbătoare

Vă prezentăm structura anului școlar 2016-2017

Ca în fiecare an, curtea 
școlii a fost neîncăpătoare 
pentru mulţimea celor 
veniţi la festivitate: 
primarul orașului, Emilian 
Oprea și viceprimarul 
urbei, Andrei Costel, alături 
de reprezentanţii 
Inspectoratului Şcolar 
Ilfov, de directorul general 
al „școlii mari” din Chitila, 
Ştefania Duminică (ea 
însăşi fostă elevă aici), de 
reprezentanţii Poliţiei 
Chitila și ai Poliţiei Locale, 
de preoţii parohiei, de 
numeroşi invitaţi din 
partea organizaţiilor 
educaţionale şi, desigur, de 
mulţimea de elevi, părinți 
și cadre didactice. A fost, 
fără îndoială, o zi specială 
pentru toţi cei prezenţi, o zi 
în care speranţa şi bucuria 
au fost mai puternice decât 
tristeţea şi îngrijorările, iar 
emoţiile, sfiala şi 
optimismul le-au trăit 
deopotrivă copii, părinţi şi 
profesori.
În primele rânduri ale 
„careului”, cei mai mici 
dintre elevii școlii, 
„bobocii” de clasa zero, 
tăcuţi şi cu ochii măriţi de 

interes, sau vorbăreţi 
nevoie mare, alături de 
mămici, tătici şi bunici şi 
de învățătoarele ce le vor 
îndruma pașii în următorii 
ani, abia de îşi puteau 
ascunde emoţia primilor 
paşi în lumea şcolii. Toţi 
vorbitorii au subliniat 
interesul deosebit al 
edililor pentru asigurarea 
unui mediu educativ 
complet şi deschis către o 
şcoală de nivel european, 
unde copiii să se formeze 
într-un spaţiu prietenos, 
adecvat nevoilor lor de 
dezvoltare permanentă a 
personalităţii şi a 
performanţelor şi au 
anunţat un an plin de 
proiecte interesante şi 
planuri de dezvoltare 
educaţională. Astfel, în 
timpul verii, s-a lucrat la 
toate instituţiile de 
învăţământ din Chitila, la 
şcoala „Ion Vişoiu” şi la 
cele trei structuri din 
subordine: Ion Olteanu, 
Eleonora Iliescu şi Rudeni, 
pentru ca cei mici să revină 
la şcoală în condiţii cât mai 
bune. S-au realizat lucrări 
de igienizare, de renovare, 

zugrăvire sau modernizare 
a grupurilor sanitare, au 
fost amenajate clasele 
pregătitoare din structurile 
subordonate celei 
principale şi au fost 
efectuate lucrări de 
reparaţie-întreţinere şi 
izolare termică, iar toate 
unităţile au primit avizele 
sanitare, PSI şi de 
funcţionare.
În plus, a fost subliniat în 
cuvântul de deschidere 
faptul că dimensiunea 
europeană a educaţiei este 
poate una dintre cele mai 
importante orientări 
actuale ale învăţământului 
românesc şi faptul că 
trebuie dezvoltate noi 
strategii şi programe care 
să stimuleze cooperarea şi 
întărirea dimensiunii 
europene în domeniul 
educaţiei şi al formării.
Astfel, vor continua 
parteneriatele şcolii cu 
Fundația „Pro Chitila”, 
„Media 10 Afterschool” şi 
Asociația „Acuma” și vor 
merge înainte toate 
programele începute anii 
trecuți: „Educație pentru 
toți” și Centrul Educațional 

Sf. Ioan Botezătorul ale 
Fundaţiei „Preţuieşte Clipa”, 
toate acestea la un loc dorind 
să contribuie într-o măsură 
hotărâtoare la diminuarea 
abandonului şcolar, creşterea 
încrederii în educație şi 
integrarea elevilor cu 
dificultăţi de adaptare veniți 
de la structurile școlare 
Rudeni și Ion Olteanu, în 
colectivele deja formate din 
școala mare.
„Cred cu tărie în puterea 
parteneriatului în atingerea 
unui scop și de aceea le 

mulțumesc tuturor celor care 
ne susțin în proiectele 
noastre. În educaţie, cel mai 
important parteneriat este 
cel între familie şi școală. De 
aceea, îi invit pe părinţii 
elevilor chitileni să se implice 
constructiv în acest proces 
care are nevoie de răbdare, 
dăruire, toleranţă şi 
receptivitate la nevoile 
copiilor. Le doresc tuturor 
elevilor succes în noul an 
școlar!”, ne-a spus Georgeta 
Nenciu, preşedintele 
Fundaţiei „Preţuieşte Clipa”.

O întâlnire de suflet
Duminică, spectacolul a 
început cu recitalul versatilei 
trupe a lui Mirel Manea, 
prim-trompetistul 
Filarmonicii din Botoșani, 
muzicianul-miracol care a 
cântat pentru Papa Ioan Paul 
al II-lea și care este solist în 
orchestra simfonică din 
Palazzo San Gervasio. Partea 
tradițională a serii a 
continuat cu un moment 
deosebit susținut de 
multipremiatul Ansamblu 
„Dorulețul” de la Școala „Ion 
Vișoiu”, condus de maestrul 
George Georgescu, care a 
făcut aproape un tur muzical 
al României prin piesele lor și 
a fost aplaudat cu frenezie, 
minute în șir. Tot acum a fost 
premiat cu un aparat foto 
profesional Dan Popovici, 
câștigătorul concursului de 
fotografie organizat de 
Fundația Pro Chitila, iar cea 
mai bună elevă a Chitilei, 

Potrivit ordinului de ministru, 
anul școlar 2016 - 2017 are 35 de 
săptămâni de cursuri, însumând 
169 de zile lucrătoare, și se 
structurează în două semestre: 
semestrul I (12 septembrie 2016 
- 3 februarie 2017) și semestrul 
al II-lea (13 februarie 2017 - 16 
iunie 2017). 
Vacanțele elevilor sunt 
programate astfel: vacanța de 
iarnă (24 decembrie 2016 - 8 
ianuarie 2017), vacanța 
intersemestrială (4 - 12 februarie 

2017), vacanța de primăvară (19 
- 30 aprilie 2017) și vacanța de 
vară (17 iunie - 10 septembrie 
2017). În plus, în săptămâna 29 
octombrie - 6 noiembrie 2016, 
clasele din învățământul primar 
și grupele din învățământul 
preșcolar sunt în vacanță.
Pentru clasele terminale din 
învățământul liceal anul școlar 
se încheie în data de 26 mai 
2017, iar pentru clasa a VIII-a pe 
9 iunie 2017. Programul național 
„Școala altfel'” are o durată de 5 

zile consecutive lucrătoare, în 
timpul anului școlar, nu poate 
coincide cu perioada în care se 
susțin tezele semestriale și poate 
fi derulat pe baza unei planificări 
ce rămâne la decizia școlilor,. 
Instituțiile de învățământ pot 
opta, după consultarea celor 
implicați, pentru unul dintre 
următoarele segmente: 21 
noiembrie - 2 decembrie 2016, 
27 februarie - 31 martie 2017, 15 
mai - 9 iunie 2017 (pentru 
învățământul preșcolar și 

primar), respectiv 17 octombrie - 
2 decembrie 2016, 27 februarie - 
31 martie 2017 și 15 mai - 9 iunie 
2017 (pentru învățământul 
gimnazial). De asemenea, tezele 
vor avea loc, după parcurgerea 
programei școlare, cu cel puțin 
trei săptămâni înainte de finalul 
semestrului, iar etapele 
naționale ale olimpiadelor 
școlare se organizează, de 
regulă, în perioada vacanței de 
primăvară, potrivit calendarului 
olimpiadelor.

Iulia Gheorghe, eleva de 
media zece, a avut parte de 
o surpriză absolută când a 
fost invitată pe scenă și a 
primit un laptop Acer 2 în 
1 și când primarul Emilian 
Oprea i-a înmânat diploma 
de cetățean onorific al 
orașului.
Sărbătoarea dedicată 
orașului Chitila s-a 
încheiat cu un concert 
extraordinar dăruit 

chitilenilor de niște artiști 
desăvârșiți, care au 
transformat seara într-una 
magică. Trupa „Bere 
Gratis” a susținut un show 
incendiar într-un duet 
artistic cu maestrul 
Gheorghe Zamfir, sensibil, 
genial și inegalabil, aceşti 
mari artişti au încheiat 
spectacolul Zilelor Chitilei 
într-o adevarată furtună de 
aplauze şi emoţie.

Echipa managerială a Școlii 
Gimnaziale „Profesor Ion 
Vișoiu” a cunoscut o schimbare 
la debutul noului an școlar. 
„Astfel, în locul colegei noastre 
Rădița Mincu, care a ocupat 
până acum funcția respectivă și 
a trecut din acest an școlar, ca 
inspector la ISJ Ilfov, a fost 

numită pe funcția de director 
adjunct profesoara Anca 
Palamar, una dintre cele mai 
competente, serioase și 
apreciate dintre cadrele noastre 
didactice. Un om foarte implicat 
în problemele instituției care, 
pe lângă atribuțiile de la 
catedră, a girat cu succes, de 

trei ani încoace, funcția de 
consilier pe proiecte și 
programe educative al școlii și 
căreia îi urăm mult succes în 
noua sa poziție, cu certitudinea 
unei colaborări foarte bune în 
viitor”, ne-a precizat Ștefania 
Duminică, directorul general al 
unității de învățământ.

Un nou director adjunct la Școala Ion Vișoiu



STRÂNGERE DE HAINE PENTRU PERSOANELE 
NEVOIAŞE 

Primaria Chitila în partenetriat cu Fundaţia “Pro Chitila”, 
demarează:
Campania Socială de Colectare şi Donare de Haine, pentru 
ajutorarea persoanelor defavorizate şi familiilor nevoiașe din 
oraş. Chitilenii inimoşi care doresc să ajute şi care au acasa 
haine ce au ramas mici, pe care nu le mai poartă ori care nu 
îşi mai găsesc întrebuinţare şi stau în dulap de multă vreme, 
dar sunt in stare bună, curate şi utilizabile (cu excepţia 
lenjeriei intime), pot dona aceste obiecte vestimentare, în 
perioada 24 – 31 octombrie 2016, la sediul Casei de Cultură 
“Tudor Arghezi”, pentru a fi folosite de cei nevoiaşi. În 
următoarele două săptămâni, între 1 - 13 noiembrie, 
îmbrăcămintea donată va distribuită, în funcţie de necesităţi 
şi în limita obiectelor disponibile, persoanele lipsite de 
mijloace materiale, care doresc  să beneficieze de acestea şi 
care se vor prezenta la Casa de Cultură. 
Mulţumim tuturor celor care doresc să se implice în aceasta 
campanie şi să vină alături de noi, cu o donaţie cât de mică. 

Împreuna chiar putem ajuta!

Podoabele ZIA acum și în Carrefour Colosseum, Șoseaua Chitilei, 
Nr. 284. 
Brățările, cerceii și pandantivele ZIA sunt făurite individual, fiecare 
podoabă având particularitățile ei. Ele sunt inspirate din cultura 
daco-romană dar și din opera sculptorului Constantin Brâncuși, 
fiecare având o simbolistică aparte, cum ar fi simbolul solar dacic 
sau poarta sărutului. 
Purtați-le cu dragoste.

Asteptarea a luat sfarsit !!! 
EXTREME PIZZA CHITILA  va 
anunta cu bucurie ca si-a reinceput 
programul obisnuit de livrari si 
puteti comanda acasa sau la birou , 
aceeasi pizza gustoasa , apetisanta si 
satioasa cu care v-ati obisnuit de 8 
ani . Va asteptam comenzile la nr de 
tel : 0767 889 076 , 0730 972 173
www. extreme-pizza.ro                             
Pagina de Facebook: Extreme Pizza 
Chitila

Arta Fier Forjat va ofera, cu livrare rapida, o gama 
extinsa de:
-porti si garduri din fier forjat
-balcoane si balustrade din fier forjat
-porti si garduri metalice din tabla sau  din profile.
- structuri scari metalice.
- reconditionari garduri, vopsire in camp 
electrostatic.

Facebook : 
www.facebook.com/artafierforjat.ro
Website :
 www.artafierforjat.ro
E-mail :        
office@artafierforjat.ro
Tel : 
0758345756

Alătură-te echipei noastre!

www.pro-chitila.ro

http://extreme-pizza.ro
http://extreme-pizza.ro
http://www.facebook.com/artafierforjat.ro
http://www.artafierforjat.ro
mailto:office@artafierforjat.ro
http://www.pro-chitila.ro/

